
Dobrý deň, 

  

v prílohe Vám posielam návrh bodu programu do investičnej komisie. Časť chodníka pri 

zrekonštruovanom Ovsišťskom námestí bola opravená na základe upozornenia MČ na 

protiprávny stav, ale časť je v dezolátnom stave. (fotodokumentácia). Keďže v súlade so 

Štatútom HMSR sú miestne chodníky v správe MČ, bolo by dobré opraviť aj zvyšok 

chodníka. Teraz som pripravovala návrh na kolaudáciu stavby a bolo by vhodné, dať ho do 

kolaudácie do poriadku, aby nekazil výsledný efekt zo zrekonštruovaného námestia. 

  

Pozdravujem 

  

                                                                                                         Lištiaková 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


